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Bijpraten over laatste ontwikkelingen uitvoering afval(inzamelings)beleid 

 

• Vastgesteld afvalinzamelingsbeleid 

 

In de raadsvergadering van 20apr21 heeft de raad het per 1jan22 van kracht geworden 

afvalinzamelingsbeleid vastgesteld. 

 

In de maand voorafgaande aan dat van kracht worden heeft de raad (vergaderingen 14dec21 + 

21dec21) ook nog uitvoerig beraadslaagd over dit onderwerp. 

 

Dit jaar 2022 is in diverse commissievergaderingen fysiek gesproken over (de gevolgen van) de 

uitvoering van het beleid.  

 

• Toezegging portefeuillehouder in commissievergadering fysiek 18 oktober 2022 

 

In de laatstgehouden commissievergadering fysiek van 18okt22 is bij agendapunt 6 gesproken 

over de specifieke problematiek die bewoners van een appartementencomplex ervaren. 

Portefeuillehouder wethouder mevrouw H. Wijers-Van der Linden zegde toen toe ‘in de 

volgende commissievergadering van 29nov22 op de volgende drie punten te zullen 

terugkomen: (a) de problematiek van appartementencomplexen, (b) het inzamelen van 

incontinentiemateriaal en (c) het inzamelen van plastic, metaal en drankkartons’. 

 

• Aankondiging portefeuillehouder in raadsvergadering 1 november 2022 

 

In de raadsvergadering van 1nov22 was bij agendapunt 15 een tweetal moties van de fractie 

Ronduit Open aan de orde inzake restafval resp. incontinentiemateriaal. Die fractie trok haar 

moties in omdat wethouder Wijers-Van der Linden toezegde dat zij met de bewoners van de 

appartementencomplexen, waar de in de beide moties beschreven problemen zich voordoen, 

contact zal opnemen om die problemen te bespreken. 

 

• Beraadslaging in commissievergadering fysiek van 29 november 2022 

 

Ik heb bij het opmaken van m’n voorlopige commissieagenda van 29nov22 contact opgenomen 

met portefeuillehouder mevrouw Wijers-van der Linden om de mogelijkheden te bespreken van 

dit agendapunt (3) gezien in relatie tot de volle vergaderagenda. 

 

De uitkomst van dat overleg is: 

a. dat de wethouder tijdens dit agendapunt de commissieleden bijpraat over de laatste 

ontwikkelingen inzake de uitvoering van het afval(inzamelings)beleid; 

b. dat de commissieleden gedurende 1 spreektermijn vragen mogen stellen die ofwel 

mondeling ter vergadering dan wel schriftelijk ná de vergadering worden beantwoord; 

c. dat er voor dit agendapunt maximaal 30 minuten wordt gebruikt. 

 

Bijlagen: nee. 


